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مدیر عامل شــرکت ماکروسافت در حاشیه کنفرانس امنیتی مونیخ گفت 
:خود ویروس کرونا، به ویژه گونه ای به نام »امُیکرون«، نوعی واکســن اســت و 
ایمنی در بدن مبتلایان ایجاد می کند و نسبت به ما و واکسن ها، مصونیت بهتری 
در جمعیت مردم جهان ایجاد کرده است.ما یک بیماری همه گیر دیگر خواهیم 
داشــت و دفعه بعد یک پاتوژن متفاوت خواهد بود.در حالت ایده آل، ما از شــر 
خانواده  ویروس های تنفسی از جمله خانواده آنفلوآنزا و خانواده کرونا خلاص 

می شویم.

حدود ســاعت ۴ بامداد یکشنبه، یکم اسفندماه یک تریلر درب۶ مسجد 
مقدس جمکران را شکســت و وارد محدوده این مکان مقدس شد.این کشنده 
هوو بعد از تخریب در و ورود به محوطه، منحرف و متوقف شده و راننده تریلر 
که در خودرو مقداری بنزین نیز به همراه داشته، با ورود به موقع خدام و حراست 
مسجد دستگیر شد.زائران و مجاوران به خارج از صحن صاحب الزمان هدایت 
شدند و بلافاصله امنیت کامل در این صحن جمکران برقرار شد.راننده مذکور 
هم اکنون در بازداشت پلیس است و بررسی اولیه نشان می دهد در هنگام حادثه 

دارای حالت طبیعی نبوده است.

نماینده تهران گفت :طبق درآمد پیش بینی شده در لایحه بودجه، صادرات 
نفت ما در سال آینده باید به ۲.۷ میلیون بشکه در روز برسد.اما اساساً این ظرفیت 
در شــرکت ملی نفت ایران برای صــادرات وجود ندارد و حتی اگر تحریم ها 
برداشته شود باز نمی توانیم این حجم را صادر کنیم.لازم است لایحه را برگردانیم 
تا دولت، کمیسیون تلفیق و هیات رئیسه در رابطه با آن تدبیری بیندیشند تا واقع 

بینانه تنظیم شود.

غلامحسین شافعی در جلسه هیئت نمایندگان اتاق بازرگانی ایران گفت : ما 
در هیئت رئیسه مشروعیت خود را از هیئت نمایندگان می دانیم. من در اظهاراتم  
در یک جلسه خصوصی مسائلی را مطرح کردم تا هشداری نسبت به ضعف ها 
باشد. وی افزود: اگر شیوه رایج این باشد که برای برخورد با من بخواهند با حیثیت 
و جایــگاه اتاق برخورد کنند و نقش های بزرگ را در همراهی با نظام، دولت و 
مجلس، ارائه مشــورت های جدی به رهبری و سران قوا و دستگاه های کلیدی 
سیاست گذار اقتصادی و نقش مشورتی آن را در نظام و کارهای عظیم تحقیقاتی، 
اجتماعی و انتشاراتی آن را نادیده بگیرند و با اتاق تسویه حساب صورت بگیرد. 
و همانطور که در بسیاری از رسانه ها به این موضوع پرداخته شد که من باعث 
شدم به اتاق بازرگانی لطمه وارد شود، از همین روی در جهت حفظ کیان اتاق 
و اعتبار فعالان اقتصادی دارای شرافت حرفه ای، عاشق و فداکار برای این مرز و 

بوم آماده کناره گیری از این سمت هستم.

محمدمهدی اســماعیلی )وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی( مهمان گفتگوی 
ویژه خبری شبکه دو سیما بود و از کم کیف برگزاری جشنواره فجر در سینما، 
تئاتر و موســیقی گفت. وی در ابتدای این برنامه درباره تغییرات در ســازمان 
سینمایی و سیاست های جدید در حوزه تولید فیلم گفت: فرآیند تولید فیلم از 
صدور مجوز و ساخت حدود یک سال طول می کشد. رئیس سازمان سینمایی، 
خزاعی یکی از تهیه کننده های انقلابی ســینما اســت که در این عنوان شغلی 
گذاشتیم. داورهای این دوره جشنواره شناخته شده بودند و با شعارهای آگاهی 
و امید کار خود را آغاز کردند. به گفته وزیر فرهنگ، در نهایت داوران ۲۲ فیلم را 
برای سودای سیمرغ انتخاب کردند که پنج فیلم در حوزه دفاع مقدسی داشتیم. 
بهترین فیلم در این دوره جشنواره فیلم اولی »موقعیت مهدی« بود. فیلم »ضد« 
هم درباره شهدای هفتم تیر بود. اسماعیلی درباره حواشی به وجود آمده پیرامون 
جشــنواره فیلم فجر توضیح داد: محاسن و ویژگی های مثبت جشنواره فجر به 
بزرگان  منتقل نشده است که این ایراد خود ماست. امسال فضای عفیفانه ای در 
جشنواره فیلم فجر حاکم بود و هرکسی از نزدیک این را شاهد بود از ما و عوامل 
برگزارکننده تشکر می کرد. برخی حرف های غلطی هم در جشنواره زده شد که 

از نظر ما محکوم بود.

فائزه هاشمی گفت : یاسر هیچ وقت باشگاه سوارکاری نداشت. می گفتند 
اســب های من روزی ۳۰۰ هزار تومان پول پوست هندوانه شان است، در حالی 
که من هیچوقت اسب نداشتم. این ها شایعات است. یاسر یک اسب داشت که 
ترکمنستان به بابا هدیه داده بود. یاسر هم آن را در باشگاه گذاشته بود و خودش 
و دیگران اســتفاده می کردند. آقای علی آبادی گفته بود احمدی نژاد گفته فائزه 
هاشمی در فدراسیون کار سیاسی می کند و باید آن را تعطیل کنید. ما هیچ وقت 
کار سیاســی نکردیم، اما آقای احمدی نژاد دشمن آقای هاشمی و خانواده اش 
بود. آقای خاتمی سنگ اندازی نمی کرد، حتی برای ما بودجه پیش بینی کردند و 
راحت مسابقات را برگزار کردیم. سنگ اندازی نداشتیم، اما مهربانی هم ندیدیم، 
یعنی این گونه نبود که همراه ما باشند و تشویق مان کنند. همه چیز به تلاش خود 
ما بستگی داشت که باید کار ها را انجام می دادیم. اگر در سیاست نبودم و اتفاقات 
ســال ۸۸ پیش نمی آمد، باز هم فدراسیون بسته می شد. چون آقای احمدی نژاد 
خیلی چیز ها را تعطیل کرد. همه که در آن جریانات نبودند. مگر بقیه را تحمل 
کرد؟ دانشگاه آزاد را نابود کرد و تمام مدیران دوران آقای خاتمی را کنار گذاشت. 
تازه من دختر آقای هاشمی بودم و جرمم از همه سنگین تر بود. اگر سیاسی نبودم 
که فدراسیون تا آن حد رشد و پیشرفت نداشت. در کشور های در حال توسعه 
دنیا رجل سیاســی یعنی مردان و زنان سیاسی در بخش های بزرگ ورزش قرار 

می گیرند و جریانات را جلو می برند.

محمــد دلاوری، مجری صداوســیما در توئیتی به تلاش بی وقفه برخی 
نمایندگان مجلس برای تصویب طرح محدودیت اینترنت واکنش نشــان داد.

وی در این باره نوشت:  بهترین وقت برای قصه  صیانت همین حالاست، وضع 
معیشــت و اعصاب مردم که عالی است،  اینستاگرام و  واتساپ هم که چاکرتان 
هستند، لب تر کنید دفترشان را دور میدان ونک باز میکنند و نیازی به کند کردنشان 

نیست، این همه حکمرانی مدبرانه اذیتتان نمیکند؟

محمود صادقی گفت: ممکن اســت یک نوســازی تشکیلاتی در جبهه 
اصلاحات لازم باشــد. توصیه آقای خاتمی نیز این بوده اســت که ادغام هایی 
صــورت بگیرد و چند حزب گســترده تر و فراگیرتر با ادغام احزاب کوچکتر 
انجام شــود و از سوی دیگر فعال ترشدن تشکیلات جبهه اصلاحات در سطح 

شهرستان ها و استان ها نیز مدنظر است.

حمید رسایی، فعال سیاسی اصولگرا و نماینده سابق مجلس با انتشار توئیتی 
به انتقادات سریالی ائمه جمعه به سخنرانی یک نویسنده در جشنواره فیلم فجر 
واکنش کنایه آمیزی نشان داد.حمید رسایی در توئیتر نوشت: »پشت صحنه اعلام 
موضع دلسوزانه اما سریالی برخی تریبون های مذهبی درباره حواشی جشنواره 
فیلم فجر که وزارت ارشاد و دبیرخانه جشنواره از همان ابتدا به مسبب آن تذکر 
داده انــد، بــه یک اتاق عملیات روانی بر می گردد تا حواشــی فایل صوتی را به 

حاشیه ببرد.«

اخبار ویژه ... رئیسی پیش از عزیمت به قطر:

سفر به قطر گامی در جهت فعال شدن 
دیپلماسی همسایگی است

سرویس سیاسی- حجت الاسلام سید ابراهیم 
رئیســی رئیس جمهور پیش از عزیمت به قطر جهت 
شــرکت در اجلاس اوپک گازی در فرودگاه مهرآباد 
و در جمع خبرنگاران در تشــریح جزئیات این سفر، 
گفت: این سفر به دعوت امیر قطر و با دو هدف روابط 
دوجانبه ما و کشور دوست، برادر و همسایه مان قطر 
و شــرکت در مجمع کشورهای تولید کننده و صادر 

کننده گاز در جهان انجام می شود.
وی عنوان کرد: ما این ســفر را گامی در جهت 
فعال شدن دیپلماسی همسایگی به ویژه با کشورهای 
حاشــیه خلیج فارس و اســتفاده از ظرفیت های این 
کشورها در جهت توسعه روابط سیاسی و اقتصادی 

می دانیم.
وی با بیان اینکه ما با کشــور قطر میدان مشترک 
گازی داریــم و همکاری های ما در حوزه انرژی قابل 
توجه اســت، گفت: از جمله اقداماتی که در این سفر 
می توانیم نســبت بــه آنها مذاکراتــی انجام دهیم و 
گام هایی را برداریم، ارتباطاتی در حوزه های اقتصادی 

و انرژی بوده که بسیار قابل توجه است.
رئیس جمهور با اشاره به همکاری با کشورهای 
تولیدکننــده و صادرکننده گاز، گفت: تشــکیل این 
مجمع با ابتکار جمهوری اســلامی انجام شده است. 
ما از موسسین این مجمع هستیم و از کشورهای مهم 

صادرکننده و تولید کننده گاز به شمار می رویم.
رئیســی تاکید کرد: همکاری ما در این مجمع و 
مذاکراتی که در این حوزه صورت می گیرد، می تواند 
گامی در جهت همکاری ها با کشــورهای مختلف از 

جمله کشورهای حوزه خلیج فارس باشد.
وی افزود: امیدواریم در این سفر که هم به اعتبار 
دیدارهای دو جانبه و هم به اعتبار شــرکت در مجمع 
عمومی است، دیدارهایی با کشورهای شرکت کننده 
در مجمع تولیدکنندگان و صادرکنندگان گاز داشــته 

باشیم.
رئیس جمهــور در پایان با تاکیــد بر اینکه این 
دیدارهــا در حــد خودش قابل توجــه خواهد بود، 
گفت: امیدواریم این ســفر در جهــت ارتقا روابط 
سیاســی، اقتصادی و تجاری بین کشورهای منطقه 
بویژه کشــورهای حوزه خلیج فارس، اثرات مثبت و 

مؤثری را داشته باشد.

برگزاری مراسم اســتقبال رسمی امیر 
قطر از رئیس جمهور 

مراسم اســتقبال رسمی شیخ تمیم بن حمد آل 
ثانی امیر قطر از آیت الله رئیســی در دیوان امیری این 

کشور برگزار شد.
آیت الله دکتر ســید ابراهیم رئیسی که به دعوت 
رســمی شــیخ تمیم بن حمد آل ثانــی و به منظور 
دیداری رسمی و شرکت در مجمع کشورهای تولید 
و صادرکننده گاز در جهان به کشــور قطر سفر کرده 
در دیوان امیری قطر مورد استقبال رسمی شیخ تمیم 

بن حمد آل ثانی قرار گرفت.
تحلیــل پایــگاه خلیج آنلاین از ســفر 

رئیس جمهور ایران به قطر
پایگاه خلیج آنلاین با تحلیل سفر رئیس جمهوری 
ایران به قطر این ســفر را در راســتای احیای توافق 

هسته ای توصیف کرد.
»سید ابراهیم رئیســی« رئیس جمهوری ایران 
برای نخســتین بار از زمان آغاز ریاســت جمهوری 
خود در ماه آگوســت وارد یک کشــور عربی حوزه 

خلیج فارس می شود.

دیــوان امیری قطر اعلام کرد که »تمیم بن حمد 
ال ثانی« از سید ابراهیم رئیسی که دیروز- دوشنبه- به 
منظور مشــارکت در کنفرانس گاز طی روزهای سه 
شنبه و چهارشنبه وارد دوحه می شود، استقبال می کند. 
بر اساس این گزارش رئیسی در راس هیئتی بلند پایه 
وارد دوحه شده و توافقنامه ها و یادداشت تفاهم هایی 

را امضا می کند.
پایگاه خلیج آنلاین نوشــت که سفر رئیسی به 
قطر درســت زمانی انجام می شود که ایران به احیای 

توافق هسته ای نزدیک می شود.
در این گزارش آمده است که دوحه روابط خوبی 
بــا تهران دارد. تهران نیز بارها تاکید کرده اســت که 
خواهان اصلاح روابط با کشورهای همسایه به ویژه 

کشورهای منطقه خلیج فارس است.
خلیــج آنلایــن در گزارش خود بــه گزارش 
خبرگزاری فرانســه استناد کرده است مبنی بر اینکه 
»محمد عبدالرحمن ال ثانی« وزیر خارجه قطر پس از 
سفر امیر کشورش به واشنگتن به صورت محرمانه و 
غیرعلنی وارد ایران شد و با رئیس جمهور و »حسین 

امیر عبداللهیان« وزیر خارجه ایران دیدار کرد.

سرویس سیاسی- دبیــرکل حزب اراده ملت 
ایران گفت: ما اصلاح طلبان ناراحت نمی شویم که 
اصولگرایان به توافق خوبی برســند و پیشــتر هم 
گفتیم اگر یکدست شدن کمکی می کند، این اتفاق 
بیفتد تا کشــور از وضعیت فعلــی خارج و مردم 

خوشحال شوند.
احمد حکیمی پور با اشــاره به روند مذاکرات 
هســته ای ایــران، اظهار کرد: با توجــه به آنچه از 
مذاکرات منتشــر می شود و در اختیار رسانه ها قرار 
می گیرد، به نظر می رســد این روزها صحبت هایی 
که در مذاکرات انجام شــده، بیشتر جنبه مثبت دارد 

و این می تواند نشانه ای از رسیدن به توافق باشد.
وی افزود: البته باید توجه داشت که تا سندی 
قطعی منتشر نشود، نمی توان درباره نتیجه مذاکرات 
قضاوتی داشــت یا تحلیل دقیقی کرد. اما همین که 
روند مذاکرات مثبت اســت می تواند نشانه خوبی 

باشد.

دبیرکل حزب اراده ملت با تاکید بر اینکه آنچه 
در مذاکرات مهم اســت توجه به منافع ملی و رفع 
تحریم هاست، یادآور شــد: مهم این است که تیم 
مذاکره کننــده ایران منافع مــردم و ملت را در نظر 
داشته باشند و در راستای رفع تحریم ها تلاش کنند 
تا ســفره و معیشــت مردم بیش از این تحت تاثیر 
شرایطی که چند سال است ادامه دارد، قرار نگیرد.

حکیمی پور ادامه داد: اینکه طرفین به توافقی 
برســند که لازم الاجرا باشــد یا نه را گذشت زمان 
ثابــت خواهد کرد. ما امیدواریم که چنین باشــد و 
منافع ملی در متن نهایی لحاظ شــود و از هر جهت 

متن خوبی فراهم شود.
دبیــرکل حزب اراده ملت د رادامه چنین ابراز 
عقیده کرد: زمانی همین دوســتانی که الان در تیم 
مذاکره کننده هســتند، منتقد تیم قبلی بودند و انواع 
حرف هــا را به آنها می زدند امــا الان که وارد کار 
شدند می بینند که امر راحتی نیست و آن مذاکره ای 

نتیجه بخش است که همه طرفین بتوانند در موقعیتی 
قرار گیرند که به نوعی به خواسته های به حق خود 

رسیده باشند.
این فعال سیاسی اصلاح طلب تصریح کرد: ما 
اصلاح طلبان ناراحت نمی شویم که اصولگرایان به 
توافق خوبی برسند یا از اینکه این توافق به نام چه 
کسی یا چه جریانی تمام شود، نگران نیستیم. پیش 
از انتخابات هم گفتیم اگر یکدســت شدن کمکی 
می کند، این اتفاق بیفتد تا کشــور از این وضعیت 

خارج شود و مردم خوشحال باشند.
حکیمی پــور در پایان اظهــار کرد: تحولات 
چند ســال اخیر بیش از گذشــته ثابت کرده که هر 
کشوری به دنبال منافع خودش است. ما نیز از آنجا 
که درگیری اصلی مان با آمریکا اســت بهتر اســت 
بتوانیم به نقطه ای دست یابیم که با خود این کشور 
مذاکره کنیم تا مشــکلات را رفع و شرایط را بهبود 

بخشیم.

رئیس جمهور گفت: این سفر گامی در جهت فعال شدن دیپلماسی همسایگی به ویژه با کشورهای حاشیه خلیج فارس
 و استفاده از ظرفیت های این کشورها در جهت توسعه روابط سیاسی و اقتصادی است.

آیت الله دکتر سید ابراهیم رئیسی که به دعوت رسمی شیخ تمیم بن حمد آل ثانی و به منظور 
دیداری رسمی و شرکت در مجمع کشورهای تولید و صادرکننده گاز در جهان به کشور قطر 
سفر کرده در دیوان امیری قطر مورد استقبال رسمی شیخ تمیم بن حمد آل ثانی قرار گرفت.

 

سرویس سیاســی- نمایندگان مجلس با 
امضــای بیانیه ای بر اجرای دقیق قانون تســهیل 
صــدور مجوزهــای کســب و کار و نظارت بر 
آن توســط روسای قوای مجریه و قضائیه تأکید 

کردند.
روح الله متفکرآزاد در نشست علنی مجلس 
شــورای اسلامی بیانیه ۱۶۰ نفر از نمایندگان در 
حمایت از حذف امضاهــای طلایی در صدور 
مجوزهای کسب و کار را قرائت کرد. متن بیانیه 

بدین شرح است:
کســانی که می خواهنــد وارد عرصه های 
کارآفرینی و نوآفرینی شــوند، مجوزهای کسب 
و کار همچنان در فرآیندهای بســیار طولانی در 
شــرایط بسیار دشــوار و مبهم صادر می شود تا 
حــدی که کارآفرین ایرانی را به مهاجرت و فرار 

از کشور تشویق می کند.
دشــواری صدور مجوزهای کسب و کار 
یکی از مهمترین مصادیق خودتحریمی اســت 
که رشد نزدیک به صفر سرمایه گذاری، بیکاری 
گســترده و ایجاد افســردگی و یأس، تأخیر در 
ازدواج جوانان، ایجاد فساد و امضاهای طلاهایی 
از جمله پیامدهای آن اســت و مجلس شورای 
اسلامی برای حل این مشکل قدیمی و بزرگ در 
بهمن ماه ســال گذشته با تصویب قانون اصلاح 
مواد ۱ و ۷ قانون اجرای سیاســت های کلی اصل 
۴۴ قانون اساسی، دستگاه های اجرایی را موظف 
کرد تا فرآینــد صدور مجوزهایشــان را کاملًا 
شــفاف و سهل کنند و طی یک سال پس از ابلاغ 

این قانون همه مجوزهای کسب و کار به صورت 
الکترونیک و غیرحضــوری و حتی المقدور به 

صورت آنی و ثبت محور صادر شود.
با نزدیک شــدن به سالگرد ابلاغ این قانون 
انقلابی ما نمایندگان از رئیس جمهور می خواهیم 
همه دســتگاه های اجرایــی را مکلف به اجرای 
دقیق این قانــون کند و این بار اجازه ندهد هیچ 
دســتگاهی بعد از مهلت قانونی فوق مجوزهای 
کســب و کارش را بــه صورت کاغــذی و یا 
حضوری صادر کند و متقاضیان سرمایه گذاری 
و تولید را گرفتار کاغذبازی، امضاهای طلایی و 

دریافت استعلام های بی انتها کند.
از آنجــا که تعلل دســتگاه های اجرایی در 

اجــرای قانون انقلابی فــوق الذکر جرم انگاری 
شده اســت، ما نمایندگان مجلس از رئیس قوه 
قضائیه می خواهیم دادستانی و سازمان بازرسی 
کل کشور را موظف کند روسای دستگاه هایی که 
بعد از ۱۸ اسفند ۱۴۰۰ مجوزهایشان الکترونیک 
و از مسیر درگاه ملی صادر نمی شود، بدون هیچ 
ملاحظه ای، احضار و علیه شان اعلام جرم کنند.

مجلس شــورای اســلامی به کارآفرینان 
اطمینــان می دهــد به طــور عملــی و موثر از 
ســرمایه گذاری و تولید حمایت می کند و مانع 
زدایی از ســایر ابعاد تولید و ســرمایه گذاری را 
بعد از حل مشــکل مجوزهای کسب و کار قویاً 

ادامه خواهد داد.

در بیانیه ۱۶۰ نفر از نمایندگان مطرح شد؛

امضاهای طلایی در صدور مجوزهای کسب و کار حذف شود

حکیمی پور دبیرکل حزب اراده ملت ایران:

اصلاح طلبان از »توافق خوب« اصولگرایان ناراحت نخواهند شد

سرویس سیاسی- رئیس کمیسیون 
تلفیق سال سال ۱۴۰۱ تاکید کرد: سناریو 
پیچیده کــردن ۹ میلیارد دلار حذف ارز 
ترجیحی یعنی بردن مجلس روی خطی 
که با مردم روبه رو شود، مجلس بایستد.

حمیدرضــا حاجــی بابایــی در 
مخالفت با پیشــنهاد علی اکبر کریمی 
درخصوص مجوز به دولت برای تبدیل 
منابع ارزی به ریالی با نرخ ETS گفت: 
مجلس شورای اسلامی هشیارانه دقت 
کنــد و دور نخــورد؛ می خواهم بگویم 
مجلس باید تصمیمی بگیرد باید جلوی 
۸۵ میلیون نفر جواب دهد، اینکه این بند ابهام دارد و به کمیسیون برود و بررسی 
کنیم یعنی دور زدن مصوبه کمیسیون است.  رئیس کمیسیون تلفیق مجلس سال 
۱۴۰۱ تاکید کرد: کمیسیون وضعش مشخص است گفته است معادل ۹ میلیارد دلار 
و وضعیت مشخص است و بقیه ارز ETS باشد همه چیز مشخص است، مجلس 
حواســش باشد؛ البته منظور من آقای کریمی نیست و فحوای کلام مطرح است، 
حذف این ها یعنی ۶ برابر کردن قیمت ها و مجلس باید جواب دهد، سناریو پیچیده 
کردن ۹ میلیارد دلار و حرف هایی که از صبح زده می شود یعنی بردن مجلس روی 
خطی که با مردم روبه رو شود. مجلس بایستد. شما فردا باید در مساجد جواب دهید. 
مجلس با گرانی ها مخالف است سال ۱۴۰۱ سال معیشت مردم است . من اینجا اتمام 
حجت می کنم . قالیباف خطاب به رئیس کمیسیون تلفیق سال ۱۴۰۱ گفت: آقای 
حاجی بابایی، آقای کریمی یک پیشنهاد دارید، حذف کل است و آئین نامه پیشنهاد 
حذف کل در بند الحاقی داده است. اینجا یک بند هزینه ای است و یک بند سیاسی 
 ETS است. در بند سیاستی دوستان خوب دقت کنید، این بند سیاستی بر اساس
در بند بالا و خود کمیسیون تصویب کرده است و مجلس قبول دارد اگر به حذف 
آن رای دهیم یعنی همه درآمدها و بودجه را به هم زده ایم . رئیس مجلس ادامه داد: 
آقای حاجی بابایی اینجا درست حرف بزنید، بنا نیست حرف سیاسی بزنیم باید بر 

اساس کار کارشناسی و دقیق صحبت کنیم. 
 حاجی بابایی در پاسخ به قالیباف گفت: ما باید با مردم شفاف و روشن باشیم. 
نمی شــود یک چیزی به مردم بگوییم یک چیز دیگر بنویســیم. دوستان حذف ۹ 
میلیارد را چون شما نفت را مصوب کردید به منابع عمومی رفت حذف ۹ میلیارد 
دلار یعنی یک ریال یارانه ندهیم و هرآنچه  قیمت آزاد بفروشیم. وی ادامه داد: این 
ها باهم تعارضی ندارد  ما گفتیم برای آن  آن ۹ میلیارد دلار  در تبصره ۱۴ گذاشتیم 
۱۷۰ هزتر میلیارد   یارانه ۹ میلیارد دلار اگر این حذف شود ۱۷۰ هزار میلیارد حذف 
شده و بقیه ارز  در کشور  ETS است چرا؟ زیرا  نمی خواهیم ارز در کشور  دو قیمت 
داشته باشد و در بازار سوء استفاده شود. همه چیز کاملا شفاف و روشن است، آقای 
رئیس آقای رئیس برگشت به کمیسیون معنا ندارد جلوی چشم ملت ایران تصمیم 
بگیرید. قالیباف در پاســخ به حاجی بابایی ادامه داد: این موضوع بسیار مهم است 
ابتدا دوستان در جریان موضوع قرار گیرند، اولاً این تذکر را به آقای حاجی بابایی 
بدهم؛ جناب آقای حاج بابایی اینجا اینکه شعار دهیم و در جلوی ملت ایران تصمیم 
بگیریم پس یعنی هر چه کمیسیونی که جنابعالی رئیسش هستند باید جمع کنیم، این 
چه حرفی است که می زنید؟ اینجا آیین نامه دارد، قانون دارد. من اینجا بارها گفتم 
حوزه معیشت خط قرمز مجلس است و در این هیچ شکی نکنید ما اینجا ایستاده ایم.

وی ادامه دادا: آقای کریمی که پیشنهاددهنده حذف کل این موضوع است با 
ایشان صحبت دارم، همه کمیسیون تلفیق و دولت؛ تمام درآمد و هزینه را مبنایش 
بر ارز ETS گذاشــتند، امروز در اینجا پیشــنهاد حذف ETS است  یعنی همه 
درآمد و هزینه را به هم می زند. رئیس قوه مقننه خاطرنشان کرد: آن بحث مربوط 
به بند ۱ که اینجا  بحث معادل ۹ میلیارد اســت؛ اصلًا این  بند اعتراضی دوســتان 
در کمیســیون است آقای دلخوش و پورابراهیمی به این موضوعات اشاره کردند 
این جزء موضوعات اختلافی است که دادیم با حضور آقای مصری که با حضور 
خود آقای حاج بابایی در کمیسیون بررسی کنند و هر آنچه مصوبه کمیسیون است 

بارگذاری شود.
حاجی بابایی در پاسخ به قالیباف گفت: رئیس مجلس حق سوءگیری ندارد. 
شــما در هر موضوعی ســوءگیری می کنید شما باید بی طرف باشید  شما در هر 
موضعی سوءگیری می گیرید . کریمی درباره پیشنهاد این بند از گفت: آقای دکتر 
من با توجه به توضیحاتی که دادید و اینکه این بند دو ماهیت جدا دارد، پیشنهادم این 
است این به کمیسیون بازگردد و در قالب دو بند مجزا بعد از بررسی در کمیسیون 
تلفیق به صحن بیاید این حق مجلس اســت در مورد ارز ۴۲۰۰ باتوجه به مصالح 
ملت نظر دهد. بند دوم هم یک بند بسیار خوبی است که ما هم نظرمان این است 
که بماند به همین خاطر اگر صلاح می دانید این دو بند به کمیسیون بازگردد از هم 
جدا شوند و برای تصمیم نهایی به صحن بازگردد.  قالیباف ادامه داد: دوستان اجازه 
دهید آقای کریمی که خودشان پیشنهاددهنده هستند، خود ایشان می گویند که بند 
۲ بخواهد حذف شــود من مخالفم، زیرا ETS  در آن وجود دارد به همین خاطر 
می گویند پیشنهادش را پس می گیرد و ارجاع می دهد، کمیسیون برای بند یک هم 
باید در بخش هزینه ای بحث شود. لذا این بند به کمیسیون ارجاع داده می شود و 
کمیسیون تصمیم بگیرد. نمایندگان خطاب به قالیباف گفتند: این کار غیرقانونی 
است و باید به رأی بگذارید. قالیباف پاسخ داد: خیر از اختیار رئیس جلسه است، 

شما آیین نامه را نگاه کنید

سرویس سیاسی- نماینده مردم 
خلخال در مجلــس گفت: مجلس به 
دنبال گرانی کالاهای اساســی نیست، 
بلکه به دنبال این اســت کالاها با قیمت 

مناسب و به وفور در دسترس باشند.
ســیدغنی نظری نماینــده مردم 
خلخال در مجلس شورای اسلامی در 
تذکری شفاهی ضمن تشکر از درایت 
رئیس مجلس گفت: برخی نمایندگان 
قصــد دارند قهرمان پــروری کنند، در 
حالی کــه ما بایــد از طریق تریبونی که 
داریــم از حقوق مردم دفاع کنیم، از این 
تریبون نباید به رئیس جمهور و مجلس توهین شود که آن ها دنبال گرانی هستند. 
وی افــزود: تصمیمــات ما باید به نفع مردم باشــد، مجلس به دنبال گران کردن 
کالاهای اساسی جامعه نیست، بلکه به دنبال این است که کالاها با قیمت مناسب 
و به وفور در دســترس باشــند. نماینده مردم خلخال در مجلس با اشاره به اینکه 
رانت خواری ۵۰۰ نفر از ارز ترجیحی برای مجلس قابل قبول نیســت، تصریح 
کرد: براساس بند ۹ اصل ۳ قانون اساسی رفع تبعیض های ناروا و ایجاد امکانات 
به صورت عادلانه الگوی مجلس است. ما باید کاری کنیم ارز ترجیحی به دست 
مصرف کننده و تولیدکننده واقعی برســد، به ویژه کسانی که در روستاها هستند 
و در تأمین نهاده های دامی مشــکل دارند. نظری با بیان اینکه کمیســیون تلفیق 
تصمیمات خوبی درباره این موضوع اتخاذ کرده است، اظهار کرد: ما باید نظارت 
جامعی بر ارز ۴۲۰۰ تومانی داشته باشیم و شرایطی ایجاد شود که رانت خواران 

ارز ترجیحی پاسخگو باشند.
نماینــده مردم خلخال در مجلس گفت: نماینــدگان مجلس باید از مردم 
حمایت کنند و به عده ای که علاقه مند هستند، کشور وضع اقتصادی مناسبی پیدا 
نکند پاسخی کوبنده دهند، نباید اجازه دهیم در این موضوع اساسی که سرنوشت 

مردم با آن گره خورده است، دچار بازی های سیاسی و قهرمان پروری شویم.

جر و بحث قالیباف و حاجی بابایی بر 
سر مصوبه حذف ارز ترجیحی

نظری نماینده مجلس:

دچار بازی سیاسی و 
قهرمان پروری نشویم
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